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Sveta za turizem

Vpliv podeljenih
blagajan
ni povsod enak

Letošnjega podeljevanja blagajao in barjanskih osatov
smo se nedvomno lotili veliko smeleje, kakor v lanskem
lelu. saj smo s prvimi turističnimi akcijami orali ledino na
viškem področju. Predvsem je pomembno, da smo v
letošnjem letu natančno vedeli kaj v posamezni krajevni
skupnosti povprašati, kaj si ogledati, oziroma se stvari
pravilno lotiti.

In napotili smo se v Iško vas. Morda malce po naključ-
ju, malce pa tudi zato, ker so v lanskoletnem tekmovanju
prejel blagajano za urejeno okolje. S tovarišem iz Turi-
stičnega društva smo vzeli pot pod noge in odšli na daljši
sprehod. Bkovarci vedo, kaj pomeni imeti urejeno oko-
lje, predvsem vzpodbudno pa je dejstvo, da ne potrebuje-
jo nikogar, ki bi jih k temu spodbujal, oziroma jih
neprestano kontroliral. Občutek do varstva okolja in
njenega okolja nosijo v sebi. Pravijo, da je tudi blagajana
veliko pripomogla, obveznosti pa so tako še večje in
dobro jim uspeva. Pa še nekaj je, na kar moramo opozo-
riti vse bralce. V Iški vasi se košatita kar dve lipi, ki jih
imata po naši skromni oceni kar krepko £ez 100 let. da pa
bo okolje vasi še lepše in pristnejše so pred Zadružnim
domom zasadili lepo Jtevilo mladih lip.

Povzpeli smo se na Rakitno in zavili v brunarico. Ni
nam bilo žal. Resnično pravi biser viške občine, ki se je v
letu dni. odkar ga ima v rokah Metka Susman Ie še holj
posvetili. Prijetno je spoznanje, da gostinca ne zanima le
prostor natančno ob gostilni, temveč ima na skrbi tudi
čistočo jezera in njegovega okolja. Metka je skupaj s
svojim možem priskrbela lična vedra za odpadkc, uredila

okolico jezera, proslor za plesišie in ie marsikaj. Njena
gostinska ponudba je pestra in zadovolji lahko še tako
izbirčnega popotnika. Sicer pa tahko o samem kraju
potrdimo trud Turističnega društva Rakitna, ki je v zad-
njih nekaj mesecih kar krepko stopil iz anonimnosti.
Krajani trdijo, da je blagajana zelo ugodno vplivala na
miselnost krjanov in trudili se bodo, da jo bodo tudi v
prihodnje obdržali.

Ko smo se spuščali proti krajevni skupnosti Podpeč-
-Preseije, pa žal nismo bili ravno zadovoljni - Že pred
vasjo nas je »pozdravilo« smetišče. ki se je razširilo že kar
do sredine ceste. Predsednik Planinskega druStva in taj-
nik krajevne skupnosti nain zagotavljata, da storijo vse
kar je v njihovi mofi, da bi to črno liso kraja odstranili,
pa jim žal ne uspeva. Večkrat mesečno najamejo bager,
ki zmelje smeti in jih vsaj za silo udstrani. Zato pa je tu
Mercator TOZD Sadje zelenjava, ki se je tu prilastil
odlagališče gnilega sadja. Glas odlagališča je prišel celo
do Ljubljane, saj sem pridno vozijo smeti vsi tisti, ki
skrbijo za lep izgled okolice svoje hišice, kaj pa se dogaja
v krajevni skupnosti Podpeč-Preserje jim ni mar.

Sprehod po sami krajevni skupnosti nam je Iahko
pokazal marsikaj. Miselnost Ijudi se odraža v njeni skrbi
do bivalnega okolja. Na eni strani vzor urejenosti. zopet
na drugi strani se košati vzor neurjenosti in zanemarjeno-
sti. Pa kaj moremo. blagajana je bila podeljena v lanskem
letu celotni krajevni skupnosti in če ni mogla vplivati s
svojiin vzorom, potem ne bo moglo tudi tistih nekaj
krajanov, ki skrbijo za izgled svoje krajevne skupnosti.

Veliko vzpodbudnega pa lahko rečemo o Planinskem
društvu, ki se trudi, da bi storili korak naprej. V načrtu
imajo očiščenje okolice Jezera in ureditev kopališča. Še
vedno so jasno vidni ostanki sanitarij in kabin ob kopališ-
ču, ki spominjajo na komaj rojenoakcijo izpred nekaj let.
pa jo je takoj porušil človeški egoizem in miselnost »saj ni
moje, zato je vseeno kakšno je!«
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